
 

GÁIVUONA SUOHKAN 
KÅFJORD KOMMUNE 
KAIVUONON KOMUUNI 

 

Møteprotokoll 
 
Utvalg: Hovedutvalg miljo, drift og utvikling 
Møtested: Formannskapssalen, Rådhuset Olderdalen 
Dato: 26.11.2018 
Tidspunkt: 09:00 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Einar Eriksen Leder KRF 
Tor Mikalsen Nestleder MDG 
Lena Gamvoll Medlem  
Aud Helene Marthinsen Medlem FRP 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Bernt Eirik Isaksen Lyngstad  AP 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Merknader 
Marian M. Myrseth innkalt som vara for Bernt Lyngstad, men meldte forfall mandag morgen. 

 
 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Gunn Andersen Avdelingsleder drift og utvikling 
Stine Pedersen VA ingeniør 
Karin Karlsen Møtesekretær 
Nils A. Nilsen Brannsjef 
Einar Pedersen Rådmann, tilstede under informasjon fra brannsjefen 

 
 
Underskrifter: 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
Lena Gamvoll (s)  Tor Mikalsen (s)  Einar Eriksen (s) 
 
Aud Marthinsen (s) 



       Saksliste 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

 
RS 23/18 

Referatsak: 
Uttalelse -skiltplan for parsell E6  Indre Nordnes 
- Skardalen 

  
2015/667 

 
PS 56/18 

Politiske saker: 
Delegerte saker 4.10.18-21.11.18 

  
2018/29 

PS 57/18 Krav om erstatning for tapt inntekt pga 
manglende/dårlig isbryting sesongen 2018 

 2016/167 

PS 58/18 Forslag til bruk av tidligere Trollvik skole  2016/542 
PS 59/18 Arealkartlegging av boliger i kåfjord  2018/143 
PS 60/18 Renovering av nato-kai, Olderdalen  2015/358 
PS 61/18 Arbeidsmøte HDMU Driftsbudsjett 2019  2018/404 
 
Det er lagt til vedlegg til sak 62/18 (oppsummering fra budsjettmøtene). 
 
Det er lagt ut vedlegg til budsjettsaken til iPad; ett tekstnotat som er bestilling fra rådmannen og 
budsjett tallene per 22.11.18. 
 
 

Ingen merknader til innkalling og saksliste. 

Ingen merknader til referatsaken. 

Karin Karlsen orienterte om infrastrukturprosjektet og havneprosjektet, samt behovet for 
videreføring av havneprosjektet til neste år. Det er en forutsetning for at prosjektet videreføres, 
at Kystverket gir tilskudd til prosjektet. 

 

 

Møtet hevet kl 16.30. 

 
  



PS 56/18 Delegerte saker 4.10.18-21.11.18 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 26.11.2018  

Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Delegasjonssakene tas til orientering. 
 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
 
Delegasjonssakene tas til orientering. 
 
 

PS 57/18 Krav om erstatning for tapt inntekt pga manglende/dårlig isbryting 
sesongen 2018 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 26.11.2018  

Behandling: 
MDG fremmer forslag til nytt punkt 2; 
 
2. Krav om erstatning etterfølges gradvis: Kommunen utbetaler en erstatning på kr. 50 000,-. 
Beløpet reduseres fordi tap som eventuelt følger av å bli strøket av momsregisteret, 
merkeregisteret og nedgradering til fritidsfisker ikke kan kompenseres så lenge det ikke har 
skjedd. 
 
 
Rådmannens innstilling vedtatt mot en stemme. 
 

1. Krav om at kommunen tilskriver Fiskeridirektoratet og ber om at Myrhaug ikke strykes 
av manntallet etterfølges. Fiskeridirektoratet er tilskrevet og har gitt følgende 
tilbakemelding; Dersom Myrhaug strykes fra manntallet, må han selv benytte sin 
klagerett til direktoratet. 

2. Krav om erstatning pålydende 70 000,- avslås med følgende begrunnelse: Isbryting ble 
gjennomført i henhold til kontrakt for perioden januar-april 2018. 

 
 
  



Vedtak: 
 
 

1. Krav om at kommunen tilskriver Fiskeridirektoratet og ber om at Myrhaug ikke strykes 
av manntallet etterfølges delvis; Fiskeridirektoratet er tilskrevet, men dersom Myrhaug 
strykes fra manntallet må han selv klage til direktoratet. 

2. Krav om erstatning pålydende 70 000,- avslås med følgende begrunnelse: Isbryting ble 
gjennomført i henhold til kontrakt for perioden januar-april 2018. 

 
 
 

Rådmannens innstilling 
1. Krav om at kommunen tilskriver Fiskeridirektoratet og ber om at Myrhaug ikke strykes 

av manntallet etterfølges delvis; Fiskeridirektoratet er tilskrevet, men dersom Myrhaug 
strykes fra manntallet må han selv klage til direktoratet. 

2. Krav om erstatning pålydende 70 000,- avslås med følgende begrunnelse: Isbryting ble 
gjennomført i henhold til kontrakt for perioden januar-april 2018. 

 
 

 
 

PS 58/18 Forslag til bruk av tidligere Trollvik skole 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 26.11.2018  

Behandling: 
Saka sendes tilbake til administrasjonen med grundigere utredning på: 
 

- Alternativ driftssenter gamle Helsesenteret, kostnader 
- Konkrete driftskostnader på driftssenter vs skoledrift på Trollvik skole 
- Innsparinger leiekostnader. 
- Økonomisk gevinst ved å samle uteseksjonen/ driftspersonell 
- Leieinntekter fra eventuell leietaker 

 
Enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
 
Saka sendes tilbake til administrasjonen med grundigere utredning på: 
 

- Alternativ driftssenter gamle Helsesenteret, kostnader 
- Konkrete driftskostnader på driftssenter vs skoledrift på Trollvik skole 
- Innsparinger leiekostnader. 
- Økonomisk gevinst ved å samle uteseksjonen/ driftspersonell 
- Leieinntekter fra eventuell leietaker 

 
 
 



Rådmannens innstilling 
 

1. Gamle Trollvik skole etableres som driftssenter for samdrift av uteseksjon og 
vaktmestere, i tillegg til etablering av lager for utstyr. 

2. Kostnadene for å klargjøre bygget til formålet utgjør anslagsvis kr. 600.000,-. 
3. Det igangsettes en prosess for planlegging av garasje til bokbuss og brann. 

 
 

PS 59/18 Arealkartlegging av boliger i kåfjord 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 26.11.2018  

Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.  
 

Vedtak: 
 
Hovedutvalg for miljø, drift og utvikling tar sak om status prosjekt arealkartlegging Kåfjord til 
orientering.  
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
Hovedutvalg for miljø, drift og utvikling tar sak om status prosjekt arealkartlegging Kåfjord til 
orientering  
 
 
 
 

PS 60/18 Renovering av nato-kai, Olderdalen 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 26.11.2018  

Behandling: 
Tor Mikalsen fremmet følgende forslag til nytt pkt 2. Administrasjonen retter en henvendelse til 
Multiconsult med spørsmål om det er mulighet til å nedgradere dimensjonen på kaia til 10 T, for 
på denne måten å kunne minske utgiftene til rehabilitering. 
 
 
Forslag fra Tor Mikalsen tas opp, enstemmig vedtatt. 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt med tillegg av nytt pkt 2. 
 

1. Med bakgrunn i at rehabilitering av «nato» kai, Olderdalen, vil kaia kunne brukes som 
en del av utviklinga av næringsrettet infrastruktur i kommunen, vedtar Kåfjord kommune 
at det bevilges kr 8.424.000 til rehabilitering av «nato»-kai Olderdalen, under 



forutsetning av 50 % tilskudd fra fylkeskommunalt regionalt nærings- og utviklingsfond 
(FRNU). 

 
2   Administrasjonen retter en henvendelse til Multiconsult med spørsmål om det er mulighet   
å nedgradere dimensjonen på kaia til 10 T, for på denne måten å kunne minske utgiftene til 
rehabilitering. 

 
 

Vedtak: 
1. Med bakgrunn i at rehabilitering av «nato» kai, Olderdalen, vil kaia kunne brukes som 

en del av utviklinga av næringsrettet infrastruktur i kommunen, vedtar Kåfjord kommune 
at det bevilges kr 8.424.000 til rehabilitering av «nato»-kai Olderdalen, under 
forutsetning av 50 % tilskudd fra fylkeskommunalt regionalt nærings- og utviklingsfond 
(FRNU). 

 
2   Administrasjonen retter en henvendelse til Multiconsult med spørsmål om det er mulighet   
å nedgradere dimensjonen på kaia til 10 T, for på denne måten å kunne minske utgiftene til 
rehabilitering. 

 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
1. Med bakgrunn i at rehabilitering av «nato» kai, Olderdalen, vil kaia kunne brukes som 

en del av utviklinga av næringsrettet infrastruktur i kommunen, vedtar Kåfjord kommune 
at det bevilges kr 8.424.000 til rehabilitering av «nato»-kai Olderdalen, under 
forutsetning av 50 % tilskudd fra fylkeskommunalt regionalt nærings- og utviklingsfond 
(FRNU). 

 
 
 
 
 
 
  



PS 61/18 HDMU Driftsbudsjett 2019 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 26.11.2018  

Behandling: 
Aud Marthinsen melder seg inhabil i deler av brannberedskapen, og er derfor heller ikke med på 
avstemming i forhold ansvar 620. 
 
Rådmann Einar Pedersen møtte under informasjon fra brannsjef Nils Arnold Nilsen. 
 
Brannsjef Nils Arnold Nilsen gav en informasjon om brann, både den kommunale og den 
interkommunale delen av brann. Styret for det interkommunale brannvesen sammen med 
brannsjef vedtar driftsbudsjettet for det interkommunale brannvesen.   
 
Hovedutvalget fremmet følgende enstemmige forslag til innstilling;  
Hovedutvalget ber om en utredning av organisering av lokal brannvaktordning, herunder 
beredskapsvaktordning, kompetansepåfyll og rekruttering. Utredninga legges fram for 
hovedutvalget i månedskiftet mars/april 2019. 
 
Aud Marthinsen tiltrer møtet. 
 
Hovedutvalget tar opp vedtak samt innspill til budsjettet fra møtet av 12.11.18.  Avstemming 
skjer punktvis.  Aud Marthinsen (FrP) stiller spørsmål om habilitet, utvalget sier at Marthinsen 
er habil. 
 
1. a Hovedutvalget ber om en utredning av organisering av lokal brannvaktordning, herunder 
beredskapsvaktordning, kompetansepåfyll og rekruttering. Utredninga legges fram for 
hovedutvalget i månedskiftet mars/april 2019.  
 
1 b Hovedutvalget forutsetter at tjenestekjøp innen brann blir mindre, og ansvar 620 reduseres 
med kr 140.000,- pga muligheter for utvidelse av interkommunalt samarbeid.  Enst. 
 

2 Under forutsetning av oppretting av friluftsbarnehage ved avd. Riebangardi, legges 
Fossen barnehage ned fra og med 01.08.19. (utløp av barnehageåret).  Hovedutvalget ber 
om at utredninga starter opp umiddelbart.  Vedtatt mot 1 stemme. 

3 Det forutsettes at 30 % av lønn til administrasjon finansieres over 
kapitalbudsjett/prosjekt. Budsjettvirkning kr 200.000,- . Enst, 

4 Det legges inn en reduksjon på kr 100.000,- som skal dekkes inn i løpet av 2019. 
 
Tor Mikalsen fremmet følgende forslag til innstilling: Budsjett for HMDU 2019 legges kr 
100.000 over ramma. Vi ber formannskapet øke ramma til HMDU med kr 100.000,-.  Punktene 
settes opp mot hverandre, forslag fra Einar Eriksen settes opp mot Tor Mikalsen, settes opp mot 
hverandre.  Tor Mikalsen sitt forslag falt med 2 mot 3 stemmer, (ved leders bruk av 
dobbeltstemme). 

 
5 Årsavgift; pris pr breddemeter økes til kr 1250,-. Enst. 
6 Avfallsservice leieavtale justeres ned til kr 150.000,-, Enst 
7 Ansvar 622 reduseres med kr 21.000,- enst 
8 Last over kai reduseres med kr 200.000 til 1 mill kr, inntektene revideres til sommeren 

enst 
9 Vaktmesterstilling holdes vakant.  Forslaget vedtatt mot 1 stemme 
10 Idrettshall reduseres med kr 115.000,-. enst 



I henhold til vedtatte endringer i budsjettet er hovedutvalget er innenfor rammen. 

Vedtak: 
 
1. a Hovedutvalget ber om en utredning av organisering av lokal brannvaktordning, herunder 
beredskapsvaktordning, kompetansepåfyll og rekruttering. Utredninga legges fram for 
hovedutvalget i månedskiftet mars/april 2019. 
 
1 b Hovedutvalget forutsetter at tjenestekjøp innen brann blir mindre, og ansvar 620 reduseres 
med kr 140.000,- pga muligheter for utvidelse av interkommunalt samarbeid 
 

2 Under forutsetning av oppretting av friluftsbarnehage ved avd. Riebangardi, legges 
Fossen barnehage ned fra og med 01.08.19. (utløp av barnehageåret).  Hovedutvalget ber 
om at utredninga starter opp umiddelbart. 

3 Det forutsettes at 30 % av lønn til administrasjon finansieres over 
kapitalbudsjett/prosjekt. Budsjettvirkning kr 200.000,- . 

4 Det legges inn en reduksjon på kr 100.000,- som skal dekkes inn i løpet av 2019. 
5 Årsavgift; pris pr breddemeter økes til kr 1250,-. 
6 Avfallsservice leieavtale justeres ned til kr 150.000,-,  
7 622 reduseres med kr 21.000,- 
8 Last over kai reduseres med kr 200.000 til 1 mill kr, inntektene revideres til sommeren 
9 Vaktmesterstilling holdes vakant. 
10 Idrettshall reduseres med kr 115.000,-. 

 
 
I henhold til vedtatte endringer i budsjettet er hovedutvalget er innenfor rammen. 
 
 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 12.11.2018  

Behandling: 
 
603 lønn i faste stillinger føres over til prosjektkostnad kr 200.000., 
Avfallsservice justeres ned til kr 150.000,- 
Brann reduseres med 34.000 til 2,7 mill. 
Naturkatastrofer reduseres med kr 21.000,- 
652 økes med kr 151.000,- 
653 økes til kr 70.000,- 
Pris breddemeter pr år økes til kr 1200,- 
Last over kai reduseres med 1 mill kr, inntektene revideres til sommeren 
Vaktmesterstilling holdes vakant. 
 
Einar Eriksen (Krf) fremmet følgende forslag til vedtak; Under forutsetning av oppretting av 
friluftsbarnehage ved avd. Riebangardi, legges Fossen barnehage ned fra og med 01.08.19.     
Forventer en reduksjon på 250.000,-. Forslaget tas opp til avstemming.  
Enstemmig vedtatt. 
 
Idrettshall reduseres med 30.000,-. 
Nettovirkning på 422.000 inkl økning av inntekt og fossen barnehage.  Mangler 227.000 i 
forhold til 649.000,-. 
 



Vedtak: 
603 lønn i faste stillinger føres over til prosjektkostnad kr 200.000., 
Avfallsservice justeres ned til kr 150.000,- 
Brann reduseres med 34.000 til 2,7 mill. 
Naturkatastrofer reduseres med kr 21.000,- 
652 økes med kr 151.000,- 
653 økes til kr 70.000,- 
Pris pr breddemeter økes til kr 1200,- 
Last over kai reduseres til kr 1 mill last, det foretas en revidering til sommeren 
Vaktmesterstilling holdes vakant. 
 
Under forutsetning av oppretting av friluftsbarnehage ved avd. Riebangardi, legges Fossen 
barnehage ned fra og med 01.08.19.  Forventer en reduksjon på 250.000,-.  
 
Idrettshall reduseres med kr 30.000,-. 
 
 
 
 
  



Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 24.10.2018  

Behandling: 

 2018 2019 2020 2021 Udef 
Kåfjord helsetun 
Pågår. Bygg ferdig 2018.  
Interiør, IT, velferd med mere 
gjenstår 

     

Rehabilitering NATO-kai, 
Olderdalen 
Søkt om tilskudd (4 000 000,- i 
tilskudd) 

 8 000 000    

Stedsutvikling 
Sentrum Olderdalen, igangsatt 
høst 2018, investeringer fysisk 
vår 2019 
Sentrum Løkvoll/Manndalen. 
Gjenstående tiltak, delsum 
overføres 

 
Flyttet 
1 000 

000 

 
1 500 000 

500 000 

 
2 000 

000 

  

Basseng Olderdalen.  
(Flyttes pga manglende ekstern 
finansiering) Forskuttere 
spillemidler 

Flyttet 1 000 000    

Skredsikring Samuelsberg  1 800 000    
Boligfelt: 
Grunnkjøp Løkvoll 
Boligområder, oppretting 
eiendom og grunnkjøp  

  
flyttet 
flyttet 

 
500 000,- 
300 000,- 

  

Industriområde Skardalen  flyttet   1 900 000,- 
Parkanlegg, folkehelsetiltak 
(Utsatt i 2018) 

utsatt 150 000    

Flytekaianlegg Olderdalen 
(Flyttes manglende ekstern 
finansiering) 

200 000 200 000    

Numedalen vannverk, tiltak 
2021. Revidert forprosjekt 2018 
 

200 000  
 

   

Veier: 
Oppgradering 
Kjerringsdalsveien. Ingen 
innkomne tilbud 
Forsterking Øverveien. 
Oppgradering og asfaltering 
Veilys målte anlegg. 
Prisforespørsel ute. Overføres 
2019 
Veilys LED videreføring tiltak 
med bytte til LED 

 
Flyttes 

  
Flyttes 

500 000 

 
 

1 000 000 
500 000 

 (ny) 500 
000 

  
2 000 000 

 
 
 
 
 
 

Råtekontroll/ visuell kontroll 
veilysstolper i hht forskrift 

 500 000    

  



Kummer vann 
Oppgradering til 
servicevennlige 
kummer/pluggkjøring 

 150 000 300 000 200 000  

Sanering vannledning Odinsveg.  
Prosjektering i hht Hovedplan 
for vann. Fjerning av eternittrør 

 Flyttes 
 

 150 000  

Kartlegging av trykksoner i 
Manndalen, Indre Kåfjord, 
Olderdalen, Ytre Kåfjord 

 utsettes  200 000  

Høydebasseng Løkvoll, 
prosjektering, vanntiltak 
Øvermyra 

200 000  4 400 
000 

  

Pumpestasjon «Golanhøyden». 
Utbedringstiltak nødvendig 
(Geotex) MÅ 

 500 000    

Hovedplan avløp. Flyttes til 
2020 
(Planlagt igangsatt 2019) 

 Flyttes 200 000   

Kummer avløp. Oppgradering 
til plast-/stakekummer 

 150 000 150 000 150 000  

Avløp Grenevegen. Utbedring 
kommunal ledning opp mot nytt 
anlegg Sentrumsveien 

  500 000   

Ballbinger, oppgradering dekke 
og nett 
(forskyves fra 2019 til 2020) 

  680 000   

Kunstgressbane Olderdalen (7-
er bane) Prosjektering 
Utsatt 

100 000 100 000    

Olderdalen skole 
Ombygging varmestyring fløy 
A/ nytt varmeanlegg med 
helhetlig styring  
Rehabilitering skolekjøkken/ 
klasserom/ støydemping 
 (ombygging til elevkantine/ 
skolekjøkken medfører økning i 
budsjett) (Støydemping under 
arbeid) 
f 

 
     
360 000 

 
550 000 

 
 

200 000 

   

Montere ventilasjonsanlegg fløy 
A 
Rehabilitere elanlegget  
 

 
Utsettes 

500 000    

Idrettshall 
Bassenget settes i drift.  

 
Utsatt 

 
4 000 000 

   

Trollvik skole 
Utredes til drifts og 
administrasjonsbygg for 
uteseksjonen og 
vaktmestertjenesten 

 
 

 
 

   



Manndalen skole 
Nytt taktekke og takrenner 
barneskolen 
Lekeplass med apparater, 
sykkelløp 
Rehabilitering El-anlegget 

 
850 000 

? 
Utsettes 

    

Riebangardi barnehage 
Drenering overflatevann foran 
inngang (ikke kapasitet i 2018) 
Prosjektering nybygg 2018 
Prosjektering varmepumpe, luft 
til vann 

 
Utsettes 

 
100 000 

 
150 000 

 
300 000 

   

Fossen barnehage 
Nytt kjøkken 
Nytt taktekke 
Nye vinduer (utsettes i påvente 
av utredning nytt bygg) 
Etterisolering (utsettes i påvente 
av utredning nytt bygg) 

 
utsettes 
utsettes 

 
 
 

   
100 000 
800 000 
100 000 
100 000 

Uteområdet barnehager 
Lekeapparatene fallsikres med 
gummimatter 

  
110 000 

   

Varebil til vaktmestertjenesten 
Varebil til oppmåling 

Flyttes 
300 000 

300 000    

Utstyr for vedlikehold 
Lift 
Krattrydding/ fliskutter 

 
 

 
 

 
 

100 000 

  
300 000 

Nye helsesenteret 
Maskin til snørydding, 
søppelkjøring, frakt av utstyr 
Rengjøringsmaskiner 

 
 

 
200 000 
200 000 

   

Bygg generelt 
Avvik branntilsyn. 
Branndokumentasjon for 
Olderdalen- og Manndalen 
skole. Konsulentoppdrag 
*korrigert – falt ut av tabellen 
før møtet 12.11.18 

 
 

150 000 

 
 
 

   

 
Vedtak: 
Arbeidsmøtet den 26.11.18 jobber videre med kapitalbudsjettet 
 
 

Rådmannens innstilling 
Saken fremmes uten innstilling til vedtak. 
Arbeidsmøtet jobber videre med driftsbudsjett for 2019. 
 


